
ORACLE: SKORO VŠETKY VYHLÁŠKY
SLOVENSKÉHO ZLOČINECKÉHO REŽIMU
SÚ NULITNÉ A NIČOTNÉ, NEZÁKONNÉ.
ÚŽASNÝ NÁRODNÝ PROTEST NA
HRANICIACH. MÁME UŽ LEN 25 DNÍ. TERAZ
SA TREBA VYHNÚŤ ZNAKU ŠELMY!
- CZ24 News | 15. července 2021

SLOVENSKO: Tak som si na ten protest zašiel. Nie do Bratislavy, kde si z toho, ako popisujú tieto
komentáre, spravili agitku „kotlebovci“. Ja som si zašiel na hranicu. Nebudem vravieť kam, ale bol to
jeden z hlavných hraničných priechodov. A ten protest si tamojší organizátori nedali ukradnúť
žiadnej politickej strane.

Nie, nemám nič proti tomu, aby sa na takýchto protestoch zúčastňovali aj politici. Naopak, budú
vítaní, ak sa ich chcú zúčastniť, ale ako radoví občania. Ako politici nech sa realizujú v parlamente,
alebo si organizujú mítingy pre svojich sympatizantov.

No toto sú občianske protesty – protesty národa.

Protesty predovšetkým národa slovenského, avšak vítaní sú príslušníci všetkých národov
a národností, žijúcich na Slovensku. Ak sa dokázali spoločne spojiť Česi a Slováci na hraničnom
priechode vo Vláre a Poliaci a Slováci  na hraničnom priechode Leľuchov/Čirč, tak o to viac by sme
sa mali spojiť všetci tu, kde žiadnej medzištátnej hranice niet.
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Pokiaľ popíšem to, čo sa dialo, chcem vyjadriť úprimnú vďaku a úctu organizátorom daného protestu
za osobnú odvahu a občiansku angažovanosť, že niečo také vôbec zorganizovali a aj vďaku za
pokojný a dôstojný priebeh. A veľmi pekne ďakujem aj všetkým policajtom, aj „kukláčom“ za ich
prístup, pretože aj oni prispeli k pokojnému, nekonfliktnému priebehu tohto občianskeho protestu.
Majú moju úctu a myslím to úprimne.

Ja som na tých hraniciach bol aj v piatok, aj v sobotu, aj v nedeľu. Pýtal som sa, počúval, vysvetľoval.
V tú sobotu som bol trocha sklamaný, pretože organizátori chceli dosiahnuť len to, aby mohli chodiť
voľne bez šikany cez hranice. A moje sklamanie vyplývalo z toho, že som očakával od organizátorov
viac. Viac v tom zmysle, že aspoň chápu, že  týmto protestom bojujú iba proti jednému
momentálnemu útoku jedného chápadla tejto mafiánskej covid chobotnice. Nechápali a ani nechceli
počúvať. Boli spokojní, že im niekto poradil, ako sa napriek tejto vyhláške dostať domov a vyhnúť sa
karanténe…

Napriek tomu môjmu počiatočnému sklamaniu, som spokojný. Veľmi spokojný.

Tí ľudia na tých konkrétnych hraniciach vybojovali jedno obrovské víťazstvo. Našli v sebe odvahu ten
protest zorganizovať, našli odvahu sa ho zúčastniť, ten protest zvládli aj organizátori, aj protestujúci,
aj polícia na jednotku, a predovšetkým si ho nedali žiadnej politickej strane ukradnúť a spraviť
z toho svoj politický míting. Bol to národný protest!

Z toho množstva rozhovorov poviem len to najdôležitejšie. Nie to, čo som ja rozprával a vysvetľoval,
ale to, čo som sa ja dozvedel.

Všetci, národ aj polícia, už toho majú dosť. Skutočne dosť!

Organizátor: „Už neverím žiadnym politikom, žiadnym novinárom, žiadnym „odborníkom“!
Verím svojmu vlastnému rozumu!“

Policajt: „Ak by mi veliteľ prikázal vytiahnuť pištoľ a strieľať do ľudí, odmietol by som, moje
svedomie by mi to nedovolilo.“

K tomu len takáto otázka pre všetkých policajtov a vojakov: „A čo vaše svedomie na to, ak pre
všetkých ľudí, ktorí odmietajú sa stať pokusnými králikmi tejto „vakcinačnej“ covidovej
pokusnej génovej terapie, sú tými pomyselnými guľkami  tie covid „vakcíny“, a tými
pištoľami vaše dohliadanie na to, aby tí zločinci, čo za tým stoja ich k tomu vpichu
donútili?“

 

 

Okamžitým výsledkom protestu na danej hranici bolo to, že im niekto poradil, ako tú vyhlášku
odrbať: nahlásiť si pri návrate na Slovensko tranzit do Poľska. S dodatkom, že sám nevie, čo bude
o dva dni. Napíšem to ešte raz: výsledkom bola rada, ako sa tej vyhláške i podriadiť, i nepodriadiť
zároveň, s dodatkom, že sám nevie, či to bude možné, možno už o dva dni. Najsmutnejšie na tom je,
že chýba právne povedomie, a to nielen bežným ľuďom, ale žiaľ aj samotným policajtom. Tá vyhláška
je totiž od prvého momentu nezákonná – ako stále vraví nielen JUDr. A. Krajníková – je nulitná
a ničotná – nemá právny základ. Tak ako všetky vyhlášky ÚVZ od nástupu tejto vlády k moci. Ústavný
súd účinnosť tejto vyhlášky pozastavil. Iba POZASTAVIL, a len túto vyhlášku, pričom sa prešlo
na režim podľa predošlej vyhlášky, ktorá je však tiež nulitná a ničotná – to jest nezákonná!
Stačí zmeniť farbu na covid semafore a máme tu ten istý režim, ako podľa momentálne pozastavenej



226-ky. Síce karanténe sa vyhnú okrem zaočkovaných aj všetci tí, čo už majú potvrdenie o tom, že
covid prekonali, ale ja sa spýtam, citujúc slová niekoho iného: „A čo my, zdraví?“

Ak nechceme stráviť zbytok života na protestoch proti dielčim nezákonnostiam, treba odstrániť zdroj
tej nezákonnosti – ľudí, ktorí sú momentálne pri moci na všetkých kľúčových pozíciach. Ale nielen na
tých najvyšších. Hydre treba nielen useknúť hlavu, ale zničiť aj jej telo, aby hlava nemala z čoho
vyrásť. Od prezidentky, vlády a parlamentu až po posledného verejného činiteľa, ktorí sú strojcami
a vykonávateľmi týchto nezákonností – tohto „covidového„ apartheidu. Avšak, aj ak takéto protesty,
pretože znemožnením dosiahnuť potrebné zmeny skrze referendum, nič iné než protesty nezostáva,
budú úspešné, bude zničená celá tá hydra, mafiánska chobotnica, alebo len jej hlava a chápadlá? Ako
dlho potrvá, pokiaľ znova tá hlava aj so všetkými chápadlami vyrastie znova?

Tento článok, ako som sľúbil, mal byť pôvodne už v nedeľu. Aj som ho začal tak písať… Dnes je
streda. Potreboval som pochopiť, pretože tých rozhovorov a nielen na hraniciach, a nielen
s protestujúcimi, policajtmi, bolo ďaleko viac. Začnem tým na pochopenie jednoduchším. Nie je to len
o nezákonných vyhláškach ÚVZ, akou je aj tá posledná, protesty vyvolavšia vyhláška 226/2021. Je tu
oveľa závažnejší dokument. Čiastka 38 Vestníka MO rozposlaná v tichosti všetkým obecným úradom
a Okresným úradom. Čiastka o hospodárskej mobilizácii počas vojny a vojnového stavu. Vyhláška
226/2021 ÚVZ a cirkus s betónovými zátarasmi na tých najfrekventovanejších prechodoch malého
pohraničného styku boli len odvedením pozornosti občanov.  No, táto vyhláška neslúžila len na
odpútanie pozornosti od oveľa závažnejšieho dokumentu z dielne MO, ale aj s ním priamo súvisí.
Máme síce vírus SARS –Cov2 a ďalšie jeho laboratórne varianty, no pandémia tu nie je. Nemáme
pandémiu, no už vyše roka nám likvidujú zdravie, životy a hospodárstvo počas pandemického stavu.
Nemáme pandémiu, no pandemický stav máme. Kde je záruka, že aj bez skutočnej vojny nezavedú
vojnový stav na Slovensku? Veď čo bráni predajným vlastizradcom na najvyšších vládnych postoch
a v médiach, čo vytvorili túto covid pandémiu, vytvoriť aj vojnu a zaviesť vojnový stav? NIČ! Tomu
môžeme zabrániť len MY! Nie ja, nie ty, nie on, ale len MY spoločne. Ale zároveň bez JA, TY,
ON… nebude ani žiadne MY.

Ako tomu predísť?

To nie je na článok len pod dojmom sobotňajších protestov. Toto potrebuje položiť správne otázky
a nájsť správne odpovede.

Stíšil som sa, poprosil o Rozlíšenie, pýtal som sa, pracujúc v záhrade. A Život  – záhrada prehovorila.
(Sad rastie sám?)

Hovorí sa o SNP. Toho roku je jeho 77. výročie. No je tu aj ďalšie, ešte dôležitejšie výročie.

975. výročie Vatovych povstaní v lete roku 1046.

Aj jedno, aj druhé bolo úspešné v useknutí hlavy a chápadiel fašistickej chobotnice. Úspešné, avšak
len dočasu. Bolo SNP, víťazná Červená armáda a Čsl. armádny zbor pod vedením neskoršieho
prezidenta Ludvíka Svobodu (Ludvík Svoboda – ľud si vydobyl slobodu) oslobodili Slovensko,
Červená armáda vztýčila víťaznú červenú vlajku na Reichstagu v Berlíne. Bolo porazené fašistické
Nemecko a ďalšie fašistické režimy nielen v Európe, ale aj vo svete.

No, bol porazený aj fašizmus, ako taký?

V 2014 na Ukrajine získali moc fašisti. Kyjevská fašistická chunta, pochody banderovcov, trestné
prápory, upálenie nevinných ľudí v Odesse… a to všetko len 69 (69 je veľmi zaujímavé číslo) rokov po
porážke fašistických režimov 2. sv. vojny.  Slováci si poslednými prezidentskými a parlamentnými



voľbami tiež zvolili fašizmus. Ako je to možné?

Každý národ má len takú vládu, akú si zaslúži. Vláda je obrazom – tým najzjavnejším
najkoncetrovanejším zrkadlením národa.

V 2. sv. vojne a SNP bolo porazené a rozbité len to zjavné fašistické zrkadlo, no nebol porazený
fašizmus ako taký, to telo tej fašistickej hydry-chobotnice, z ktorej vždy vyrastie nová hlava a nové
chápadlá. To telo žije stále a nikdy porazené nebolo. To telo – ten skutočný fašizmus prežíva
skryte v nás. Fašizmus v tej ktorej forme a prejave v každom jednom jednotlivcovi – v každom z nás.
Môžete namietať: „Aký som ja fašista?“ Namietať môžte, no pravdou je, že fašizmus, skryte, či
zjavne prežívajúci v každom jednom z nás, je príčinou toho, že máme skrze túto vládu a jej
praktiky opätovne nastavené zrkadlo.

Sme na hrane ekologicko-biosferickej krízy. Máme krízu hospodársku, finančnú, atď. Čo je to kríza?
Kríza je len dôsledkom – prejavom narušených vzťahov a harmónie. S Prírodou, v hospodárstve, vo
financiách… No všetko toto je len zrkadlom narušenia harmónie v nás samých. To všetko je len
prejavom morálnej krízy ľudstva a mravnej krízy jednotlivca. To všetko je len prejavom našej
narušenej vnútornej harmónie, prejavom našej vnútornej nerovnováhy, ktorá sa následne každému
z nás zrkadlí jeho okolím. To všetko je o našom vlastnom neharmonickom vnútornom stave, ktorý sa
prejavuje narušením vzťahov.  Máme narušené vzťahy sami v sebe a k sebe (telo-duša). Máme
narušené vzťahy s tými najbližšími – s rodinou, životným partnerom, deťmi, rodičmi. Máme narušené
vzťahy v práci, s okolím. Máme narušené vzťahy s Prírodou, s Bohom… A toto nikdy nikto z nás
nezmení, pokiaľ nenapraví vzťah v sebe a k sebe, pokiaľ nenastolí v sebe vnútornú harmóniu.

Fašizmus je tým najzjavnejším, najextrémnejším prejavom narušených vzťahov. Fašizmus je
opakom harmónie. Bez nastolenia harmónie v sebe, fašizmus nikdy neporazíme, iba
dočasne utlmíme jeho prejavy.

Včera som mal jeden zdrvujúci rozhovor. To preto tá prosba o Rozlíšenie v meditačnom stave pri
práci v záhrade, a preto článok až teraz. Pretože podstatou toho rozhovoru bolo: „Vyzerá to tak, že
ľudstvo dospelo do takého stavu, že prijatiu znaku šelmy sa nevyhne…“

Znak šelmy je covid „vakcinácia“. To preto tá meditácia a prosba o Rozlíšenie. Kľúčovým
uvedomením, to základné Rozlíšenie je toto: “Ľudstvo dospelo do takého stavu, že bez prijatia
znaku šelmy si tú šelmu v sebe neuvedomí.“

V Koncepcii spoločenskej bezpečnosti existuje Dostatočne všeobecná teória riadenia a v nej kapitola
o Metóde dynamického programovania. Je tam aj termín parametre východzieho stavu. A parametre
východzieho stavu morálky ľudstva a osobnej mravnosti jednotlivca predurčujú takú cestu k náprave,
že si ľudstvo bude musieť opätovne prežiť ten zjavný fašizmus na vlastnej koži skrze núteného
prijatia znaku šelmy. Toľko jazykom teórie riadenia spoločenských systémov a supersystémov.

No, človek, s ktorým som mal tento zdrvujúci rozhovor pracuje metódou DIP (robí dispozičnú
prognostiku). A to je metóda, ktorá do parametrov východzieho stavu neberie len to zjavné, viditeľné,
ale aj to skryté, čo niektorí nazývajú jemnohmotné – noosférické a pod. Poviem to inými slovami: Ak
si každý z nás neuvedomí tú šelmu, fašizmus v sebe, nastane Božie dopustenie a každá
šelma tým znakom šelmy bude ociachovaná – žiadna šelma tomu neunikne! Zdrvujúce, že?

Je možnosť to zmeniť, dá sa vyhnúť tomu znaku šelmy, tej covid „vakcíne“ a fašistickej vláde Šelmy?

Dá!



Znič každý šelmu v sebe, znič ten doteraz nezhynuvší fašizmus v sebe! Tak ako základom
úspešnej liečby alkoholika je uvedomiť si a priznať: „Som alkoholik.“, tak aj prvým elementárnym
a zároveň najťažším krokom je uvedomiť si tú šelmu v sebe a priznať si to. Prv, než budete
čítať ďalej, popremýšľajte o tom.

Koľko máme času na zmenu parametrov východzieho stavu, na zmenu aktuálnej predispozície, aby
sme zmenili najpravdepodobnejší variant našej budúcnosti – fašistický režim so znakom šelmy?

Nepoteším vás. Do 9.8.2021. Máme už len 25 dní. Ako to viem? No veď nám to bolo všetkým
oznámené. Vždy je všetko oznámené dopredu. Nikto sa nemôže vyhovárať, že nebol vopred
informovaný, čo sa chystá a plánuje. V predmetnej Vyhláške ÚVZ 226/2021 je jasne napísané, že od
9.8. 2021 sa za plne očkovanú osobu považuje len ten, kto je 14 dní po zaočkovaní kompletnou
dávkou, no nie na dlhšie, než 12 mesiacov. Navyše je od 9.8. aj znížená hranica u mladistvých z 18
rokov na 12 rokov.

A prečo práve 9.8.2021?

8.8. je Medzinárodný deň pôvodného obyvateľstva Zeme. A 9.8. je Deň Nagasaki. Rečou symboliky
pamätných dní nám bolo oznámené: 9.8.2021 bude na pôvodné obyvateľstvo Slovenska
zvrhnutá atómová bomba. Nech je Igor Matovič akým chce, napriek tomu nás už na jeseň počas
prvého kola celoplošného testovania varoval, čo sa chystá: „Celoplošné testovanie je atómovou
zbraňou…“ Najprv bol tlak na presadenie celoplošného testovania – veľmi veľa ľudí tomuto tlaku
podľahlo. Teraz je enormný tlak na „očkovanie proti covidu“ – to jest na prijatie znaku šelmy.
„Musíme vyvinúť taký tlak na nezaočkovaných, aby kvičali ako svine!“ Aj toto verejne odznelo.

Bude vyvolaná situácia (false flag), aby bol reálne zavedený vojnový stav? Možné je všetko.

Už len 25 dní. Tak málo a zároveň tak veľa času. Veľmi veľa na to, aby sa našiel aspoň jeden
spravodlivý okrem Lótha a jeho rodiny v tejto Sodome a Gomore, aby nebola zničená. A zároveň tak
málo, aby si aspoň „jeden“ (v skutočnosti štatisticky závažné množstvo, aby sa to prejavilo v zmene
spoločenského vývoja), čo si prizná, že má šelmu už v sebe… Koľko alkoholikov, u ktorých ešte nie sú
pre okolie zjavné príznaky jeho alkoholizmu, si prizná to, že je alkoholik? A koľko tých, čo už sú
nielen zjavnými opilcami, ale aj im to okolie dáva jasne najavo, si prizná: „Som opilec!“ Koľkí z nás,
ešte nemajúc znak šelmy, prizná šelmu a fašizmus v sebe?  Veď aj v už nie raz zmieňovanej vyhláške
226/2021 je jasne napísané, ako sa očkovaniu vyhnúť. V predošlom článku som napísal aj toto: „Je
zaujímavé, že prílohou tejto vyhlášky 226/2021 je práve takéto tlačivo, pritom priamo s paragrafmi
tejto vyhlášky nijako nesúvisí.“ Mám na mysli prílohu 4: Kontraindikácie pri očkovaní. Podpísať ju
musí špecialista. Len takto sa dá očkovaniu vyhnúť.

No, aby človek lekára navštívil, musí najprv sám sebe priznať, že zdravotne nie je v poriadku – jeho
telo po zdravotnej stránke nie je v rovnovážnom, harmonickom stave, že potrebuje pomoc
špecialistu.

Najväčším špecialistom na liečenie všetkých neduhov človeka a ľudstva je BOH a s pomocou Božou,
človek sám. Boh ordinuje vždy a všade. No po radu a pomoc k nemu prichádza len ten, čo si prizná,
že ju potrebuje.  Pokiaľ si človek neprizná, že má šelmu v sebe, špecialista BOH mu potvrdenie
o kontraindikácii očkovania nevyplní a nepodpíše. Len ten, kto pokorne prizná sám pred sebou:
„Mám šelmu v sebe!“ má šancu sa vyhnúť ociachovaniu znakom Šelmy. Šelma si len ciachuje,
označuje to, čo jej patrí.

Dumaj a buď, čitateľ týchto riadkov, k sebe úprimný!



Ako predĺžiť čas, aby čo najviac spravodlivých bolo v Sodome a Gomore? Pros Boha o šancu a čas na
zmenu. No bez tvojej osobnej zmeny, čo i len v tom prvom kroku – priznať šelmu v sebe, akú váhu
bude mať tvoja prosba?

Aj keď Boh prosbu vypočuje a milostivo vyhovie, stále platí: „Pomôž si človeče, aj Pán Boh ti
pomôže!“ Možno bude potrebné si ten čas aj v zjavnej podobe vydobyť – bez uvedomelého
občianskeho protestu to nepôjde. A o tom je SNP ako celospoločenský jav. Na úrovni spoločnosti ako
protest, povstanie a zároveň na úrovni jednotlivca povstanie proti šelme v sebe.

Žiadna krv, žiadny lynč, žiadna pomsta! Žneme len to, čo sme zasiali sami tou šelmou v nás.
Fašizmus znova povstal navonok, lebo sme ho sami v sebe nezničili.

Plačeme, že nám chcú zobrať našu pôvodnú kultúru ako nehmotné dedičstvo po našich predkoch.
Plačeme, že nám chcú zobrať našu zem, naše hospodárstvo, naše hmotné dedičstvo po našich
predkoch. Nikto ho neberie nám, lebo my sme ho už dávno odvrhli. Po SNP a druhej svetovej vojne
bol Víťazný február – v podstate revolúcia. Socializmus nás hospodársky po materiálnej, hmotnej
stránke povzniesol. No duchovne zabil – zavrhli sme skoro všetko, čo bolo spojené s predošlými
generáciami – zavrhli sme duchovné dedičstvo predkov. To zachovávanie zvyklostí a folklóru – to bol
len taký skanzen.

Po „Zamatovej revolúcii“ sme zavrhli aj to hmotné, materiálne dedičstvo predkov – stačí sa len
pozrieť na tie ruiny hospodárskych budov a fabrík krvopotne vybudovaných za socializmu. Zavrhli
sme aj zem, ktorú sme zdedili po predkoch – pozrite, v akom stave sú polia, sady, lúky, lesy, vodné
zdroje…, na akej pôde sa budujú montovne, haly. Ale všimnite si aj záhrady a dvory na dedinách –
zmizli ovocné stromy, málokto niečo pestuje, väčšina radšej len nakupuje. Máme potravinovú
sebestačnosť pod 40%.

Ak chceme zmenu,  ak chceme ako národ prežiť, ak chceme si predsa len zachovať pre seba a svojich
potomkov dedičstvo našich predkov a bohatstvo vytvorené našimi rukami, cieľom SNP –
uvedomelých občianskych celonárodných protestov – nemôže byť len odchod terajšej mafie
z mocenských postov. Pretože ju časom vystrieda opätovne len fašizmus inej mafie. Heslom musí byť
„Za právne a sociálne spravodlivý štát!“ Čo je jeho obsahom, už bolo v sérii článkov pod týmto
názvom na tomto blogu popísané dosť. Nájdite si ich a znova prečítajte. No pamätajte: žiadny právne
a sociálne spravodlivý štát nenastolíme, ak tá spravodlivosť nebude vybudovaná, ak aj nie v každom
z nás, tak aspoň v štatisticky závažnom na zmenu spoločnosti počte jedincov. Nedá sa vyhnúť znaku
Šelmy, ak je šelma v nás.

Nech vejú vlajky Slovenska, no kríž na nej musí byť vztýčeným krížom Nitrianskeho kniežatstva. Ten
aktuálny na slovenskej vlajke len odráža nerovnováhu Slovenska medzi duchovným a materiálnym.
Horné – duchovné rameno je kratšie. To duchovné horné rameno dvojkríža na znaku Slovenska treba
dorovnať na šírku spodného materiálneho. Nielen na vlajke, ale predovšetkým v sebe. Dvojkríž na
vlajke Nitrianskeho kniežatstva ležal vyvrátený tisícročia. No už viac neleží. Bol vztýčený v apríli
2021 – v konkrétny deň a konkrétnu hodinu. Aby sa to prejavilo aj v zjavnej realite, nestačí ho vztýčiť
len na vlajke – dvojramenný kríž Nitrianskeho kniežatstva musí v sebe vztýčiť každý z nás – nastoliť
v sebe vnútornú rovnováhu a harmóniu medzi duchovným a materiálnym. Bez osobného víťazstva
v sebe porazením šelmy, fašizmu v sebe ten vonkajší neporazíme. Bez vnútornej harmónie niet
skutočnej slobody jednotlivca a bez slobody jednotlivca niet ani skutočnej slobody spoločnosti.

Účasť na protestoch. Jednoznačne áno. No musia to byť občianske celonárodné protesty, nie mítingy
politických strán. Cieľom je Právne a sociálne spravodlivý štát. Nedajme si tieto protesty ukradnúť
tak, ako ho ukradli kotlebovci v Bratislave. Výročia SNP a Vatovych povstaní nám pripomínajú
matricu týchto povstaní. Aby sme využili tú pozitívnu tvorivú energiu týchto matríc, treba sa



vyvarovať predošlých chýb. Ich výsledkom nemá byť pomsta, lynč. Zločinci spravodlivosti neujdú. Ani
svetskej ani Božej. Len nech tá svetská nie je v rozpore s tou Božou.

Výsledkom má byť zjednotenie a zmierenie národa. Koniec vlády „Rozdeľuj a panuj!“ Stačilo.
Hľadajme v sebe a ostatných to, čo nás spája, nie to, čo nás rozdeľuje.

No predovšetkým musíme byť sami v sebe zjednotení a v rovnováhe. Šelma/fašizmus musí v nás
umrieť! Až tak umrie aj v spoločnosti.

Poznámka: rovnováha dvojkríža Nitrianskeho kniežatstva nie je len o duchovnej a materiálnej
rovnováhe. V tom dvojramennom kríži je ďaleko viac – je v ňom všetko. Skutočne všetko. No o tom až
niekedy inokedy. Teraz sa treba vyhnúť znaku šelmy. Pretože ak sa mu nevyhneme, nebude už
medzi nami toho, čo by jeho symbolike porozumel.
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